

Orders of the Day

Tuesday, 11th June, 1985

No. 1.

30th May—Consideration of the Fifth Report of the Standing Senate Committee on National Finance, presented in the Senate on 30th May, 1985.—(*Honourable Senator Leblanc (Saurel)*).

No. 2.

30th May—Resuming the debate on the motion of the Honourable Senator Doody, seconded by the Honourable Senator Phillips:

That the Standing Senate Committee on Banking, Trade and Commerce be authorized to study and report upon the document entitled: "The Regulation of Canadian Financial Institutions: Proposals for Discussion", tabled in the Senate on 23rd April, 1985; and

That the Committee be empowered to engage the services of such professional, clerical and technical personnel as may be required for the purpose of the said examination.—(*Honourable Senator Doody*).

No. 3.

29th May—Consideration of the First Report of the Standing Joint Committee on Official Languages Policy and Programs, presented in the Senate on 29th May, 1985.—(*Honourable Senator David*).

No. 4.

24th January—Resuming the debate on the inquiry of the Honourable Senator Bosa calling the attention of the Senate to the ill effects of smoking to smokers and non-smokers alike.—(*Honourable Senator Petten*).

No. 5.

5th December—Resuming the debate on the inquiry of the Honourable Senator Riel, P.C., calling the attention of the Senate to his tenure as Speaker of the Senate, his experiences and his recommendations to the Senate.—(*Honourable Senator Riel, P.C.*).

No. 6.

14th May—Resuming the debate on the motion of the Honourable Senator Davey, seconded by the Honourable Senator Frith:

Ordre du jour

Le mardi 11 juin 1985

N° 1.

30 mai—Étude du cinquième rapport du Comité sénatorial permanent des finances nationales, présenté au Sénat le 30 mai 1985.—(*L'honorable sénateur Leblanc (Saurel)*).

N° 2.

30 mai—Reprise du débat sur la motion de l'honorable sénateur Doody, appuyé par l'honorable sénateur Phillips,

Que le Comité sénatorial permanent des banques et du commerce soit autorisé à faire une étude et un rapport sur le document intitulé: «La réglementation des institutions financières du Canada: propositions à considérer», déposé au Sénat le 23 avril 1985; et

Que le Comité soit autorisé à retenir les services des conseillers et du personnel technique, de bureau et autre dont il pourra avoir besoin aux fins de son enquête.—(*L'honorable sénateur Doody*).

N° 3.

29 mai—Étude du premier rapport du Comité mixte permanent de la politique et des programmes de langues officielles, présenté au Sénat le 29 mai 1985.—(*L'honorable sénateur David*).

N° 4.

24 janvier—Reprise du débat sur l'interpellation de l'honorable sénateur Bosa, attirant l'attention du Sénat sur les effets néfastes de l'usage du tabac sur les fumeurs et les non-fumeurs.—(*L'honorable sénateur Petten*).

N° 5.

5 décembre—Reprise du débat sur l'interpellation de l'honorable sénateur Riel, C.P., attirant l'attention du Sénat sur son passage à la Présidence du Sénat, ses expériences et ses recommandations au Sénat en conséquence.—(*L'honorable sénateur Riel, C.P.*).

N° 6.

14 mai—Reprise du débat sur la motion de l'honorable sénateur Davey, appuyé par l'honorable sénateur Frith,